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Dezvăluiri
incendiare din
interior! Cât
costă o zi 

de filaj a SRI? 
Fostul ofiţer SRI Daniel Dragomir

confirmă, duminică, pe pagina sa de
Facebook, că o zi de filaj la Serviciul Român
de Informaţii (SRI) costă aproximativ 3.000 de
euro, precizând că au fost cheltuite sume
uriaşe pentru ca românii să fie urmăriţi, arată
romaniatv.net. Fostul ofiţer SRI, Daniel
Dragomir, distribuie un articol al jurnalistului
Răzvan Savaliuc, în care acesta precizează
că, în ultimii 12 ani, peste 6 milioane de
români, respectiv toată populaţia activă aflată
în câmpul muncii, au fost ascultaţi, fiind
cheltuite zeci de miliarde de euro pe
interceptările şi filajele SRI şi, tot în articol,
prezintă un document emis de DNA Oradea,
din 2014, în care se arată că, într-un dosar,
ponderea cea mai mare a cheltuielilor
judiciare o reprezintă cele efectuate cu
supravegherile operative care, potrivit
Serviciului Român de Informaţii, sunt de până
la 3.000 de euro/zi. “3000 de euro ziua de filaj
la SRI. Vă confirm că cifra este reală. Aici sunt
banii dumneavoastră!!! Într-o zi vom înţelege
cu toţii de ce nu avem nici autostrăzi, nici
spitale, dar avem “intelligence” de dăm pe
afară. Sume uriaşe au fost cheltuite pentru a-i
urmări pe români. De aceea, pe lângă
răspunderea penală, Coldea, Kovesi şi ceilalţi
mafioţi care conduc statul paralel vor trebui să
plateasca sumele cheltuite în interes
personal. Va trebui să recuperăm de la ei şi
de la neamurile lor toate milioanele astea

aruncate pe apa sâmbetei. Până la ultimul
cent!”, a scris, duminică, Daniel Dragomir, pe
Facebook.

Daniel Dragomir a fost ofiţer al Serviciului
Român de Informaţii, el declarând, într-un
interviu pentru Gândul că, ani de zile, a stat în
acelaşi birou cu Florian Coldea, fostul prim-
adjunct al directorului SRI. Dragomir a
demisionat din SRI în anul 2013.

Elena Udrea, despre cheltuielile cu
filajele SRI: Nu doar corupţia politicienilor
a risipit banii publici 

Elena Udrea a transmis, pe Facebook,
referitor la faptul că o zi de filaj la Serviciul
Român de Informaţii ar costa 3.000 de euro,
că acum se observă că nu doar politicienii şi
funcţionarii au risipit banii publici, ci şi
sistemul format din foşti şefi SRI, ofiţeri,
procurori şi judecători. “Nu doar prostia şi
corupţia politicienilor şi funcţionarilor au risipit
banii publici şi au blocat dezvoltarea ţării, aşa
cum tot auzim de ani buni. Ci şi corupţia şi
nemernicia Sistemului format din foştii şefi ai
SRI, ofiţeri, procurori şi judecători ori şefi de
instituţii de forţă ale statului. A venit vremea să
plătească pentru tot răul făcut!”, a scris, pe
Facebook, Elena Udrea.

Incredibil

Un poliţist din Constanţa 
a propus o schimbare în Codul
Rutier! Despre ce este vorba

Legislaţia rutieră poate fi
îmbunătăţită pentru a spori siguranţa
pe şosele. În acest sens, un poliţist din
judeţul Constanţa a propus ca şoferii
care încalcă legea să poată fi
sancţionaţi chiar dacă au fost surprinşi
de alte camere de luat vederi faţă de
cele omologate ale oamenilor legii.
Iniţial, agentul a vrut să iniţieze o
petiţie, dar ideea a fost ascultată de
mai mulţi parlamentari care vor acum
să propună un proiect de lege.

Nu de puţine ori s-a întâmplat ca
participanţii la trafic să fie surprinşi
încălcând diverse norme rutiere. Deşi
existau înregistrări făcute de alţi
conducători auto, de puţine ori oamenii
legii au luat decizia de a-i sancţiona pe
şoferi doar în baza unor înregistrări
apărute în spaţiul public. Motivul este
acela că şoferii amendaţi îşi pot găsi
dreptatea în instanţă, sub îndrumarea
unui bun avocat, care să facă referire
la articolul 109 din Codul Rutier.
Articolul prevede că aplicarea
sancţiunilor şi constatarea acestora se
fac doar de către poliţistul rutier, prin

mijloace tehnice omologate.
Astfel, conducătorii auto care au

încălcat legislaţia rutieră, câteodată
chiar şi poliţişti, pot scăpa basma
curată, în prezent, indiferent dacă
abaterile acestora au fost înregistrate
video sau nu.

„Este de notorietate că cele mai
multe contravenţii sunt făcute de
conducătorii auto, iar eu ca poliţist nu
pot lua măsuri, în baza legislaţiei
actuale, dacă nu există înregistrări cu
un aparat omogolat al Poliţiei Române.
Din câte ştiu, în alte ţări, precum
Marea Britanie, există un site al poliţiei
unde conducătorii auto încarcă astfel
de filmări şi în peste 90% din cazuri se
aplică sancţiuni”, a declarat, pentru
„Cuget Liber”, agent şef adjunct Dan
Georgescu, membru al Sindicatului
Naţional al Poliţiştilor din România.

Actualele prevederi împiedică
aplicarea de sancțiuni de către polițiștii
rutieri atunci când abaterile sunt
surprinse de alți participanți la trafic cu
propriile camere de bord. Este vorba
de depăşirile peste linia continuă,

depăşirea coloanelor, neacordarea de
prioritate etc. Iniţial, Dan Georgescu s-
a gândit la iniţierea unei petiţii, care ar
fi avut nevoie de 100.000 de
semnături, provenite din cel puţin un
sfert din judeţele ţării. Totuşi, poliţistul
a fost contactat de mai mulţi
parlamentari din diverse partide, care
vor să iniţieze un proiect de lege în
acest sens.

„La art. 109, se introduce alineatul
2, ind.1: Constatarea contravențiilor, cu
excepția celor care sancționează
depășirea vitezei legale, se poate face
și cu ajutorul mijloacelor tehnice ale
participanților la trafic, chiar dacă nu
sunt certificate și omologate, dacă cu
ajutorul acestora se pot determina cu
precizie locul, data și ora comiterii
contravenției, precum și vizionarea cu
claritate a plăcuțelor cu nr. de
înmatriculare, marca, modelul și
culoarea vehiculului care face obiectul
contravenției”, mai afirmă Dan
Georgescu despre cum ar arăta
completarea articolului din Codul
Rutier.

Sancțiuni pe baza filmuleţelor ajunse la poliţie?!

De veghe cu satelitul în lanul de secară
Premieră în agricultură

Compania Rodbun aduce o
premieră în piața agricolă
românească - monitorizarea culturilor
prin satelit. Programul, realizat în
colaborare cu o companie
românească de software, permite
monitorizarea în timp real a producției
agricole, ușurând, astfel, munca
administratorilor și facilitând
reabilitarea rapidă a culturilor și a
terenului, în cazul în care apar
probleme. „Așa cum medicul
determină dacă există o problemă la
nivelul corpului uman analizând
rezultatele unui RMN, acest sistem
care folosește senzori multispectrali
identifică problemele care nu sunt
vizibile ochiului uman“, spune
Alexandru Iancu, președintele
grupului Rodbun. Prin acest sistem,
fermierul poate evalua gradul de
sănătate, densitate și creștere al
plantei, poate identifica deficiențele de
nutrienți, poate detecta zonele cu

buruieni și cele cu băltire, precum și
bolile și dăunătorii. Mai mult,
programul oferă un sistem automat de
alertare la apariția problemelor.
„Fermierilor cu sute de hectare le este

practic imposibil să observe în detaliu
sănătatea culturilor“, mai spune Iancu. 
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